
Møteprotokoll 

Marnardal sokneråd 

 

Møtedato: 24.01.24 

Møtested:  Menighetskontoret 

 

Tilstede: Truls Glesne, Asborg Svindland, Grethe Steinsland, Irene 
Spikkeland, Cecilie Kaddan, Inger Karin Bråten og Arild 
Knutsen. 

Andre:  Gunhild Ø. Glesne 

 

Godkjenning av innkalling og protokoll fra forrige møte 

Enstemmig godkjent. 

 

 

Sak 1/24:  GUDSTJENESTELISTE 

Arild orienterte om gudstjenestelista.  25.08. blir det 
gudstjeneste i Bjelland m/tur i stedet for gudstjeneste på 
Øyslebø. Arild sender ut ny liste. 

 

 

Sak 2/24:  OFFERFORDELINGENE 

Arild sa litt om offerfordelinga og la fram forslag fra 
gudstjenesteutvalget.  Sprell Levende har signalisert at de 
ikke trenger ofringer inneværende år.  10.03 blir derfor 
ofringen til Babysang og 21.04. til Etter skoletid. 

   



Sak 3/24:   STYREMEDLEM I FRIVILLIGHETEN MANGLER 

   Mange er spurt. Etter møtet har Grete Steinsland sagt seg 

   villig.  Truls Glesne er vara for henne. 

 

 

Sak 4/24:  ÅRSMØTE 

  Årsmøtet blir 03-03-24 etter gudstjenesten i Laudal. 

  Neste sokneråd 28.02. kl. 19.00 på menighetskontoret.
   

 

Sak: 5/24  ÅRSMELDING 

Soknerådet ønsker å legge fram årsmeldinger fra følgende 
utvalg: Soknerådets årsmelding, fra diakoniutvalget, 
trosopplæringa og Sprell Levende.  I tillegg på regnskapet 
for soknerådet være med. 

 

Sak: 6/24  KOSTNADER VED LEIE AV MEN.HUS/BEDEHUS FOR VÅRT 
ARBEID 

I 2023 ble det avtalt å betale kr. 20.000 for all leie av 
menighetshuset på Øyslebø da ungdomsarbeidet for 
menigheten er lagt til huset. Dette videreføres i 2024. I 
tillegg ønsker soknerådet en oversikt over all aktivitet i 
menigheten på Øyslebø menighetshus, Laudal 
menighetshus og Bjelland bedehus til neste møte. 

 

 

Sak 7/24 JUBILEUMSBOKA FOR LAUDAL KYRKJE 200 ÅR 



Til 200 års jubileet på Bjelland og Øyslebø kirker ble det laget en 
jubileumsbok.  Det samme ønsker vi til Laudal kyrkje 200 år i 
2026. 

Forslag til komite:  En spør Astri Skuland om å dra dette i 
gang.  Aktuelle kandidater til komiteen: Torgeir Hagestad, 
Kari Glomså, Paul Sveinall og John Lauvdal. 

 

Sak 8/24 REGNSKAPSRAPPORT 

Pga sykemelding utsettes regnskapet til neste møte. 

 

Sak 9/24 FELLESRÅDETS ØKONOMI 

Fellesrådet har fått 500.000 mindre i overføringer fra 
kommunen og har bedt soknerådene om innspill på hva 
som kan resduseres. 

Forslag fra Marnardal sokneråd: 

Gjennomgang av stillingstørrelsene til de som jobber i  
 kirkene. 

Trosopplæringa – misforhold på overføring fra 
menighetene. 

Kutte annonsering av gudstjenester i Lindesnes avis.  En 
kan istedet bruke menighetsbladet, facebook aktivt eller 
beskjed på SMS hver fredag kl. 17. 

 

Sak 10/24 EVENTUELT 

  Det er ønskelig at det skrives i menighetsbladet om 

  givertjenesten.  Oppfordre til fast givertjeneste , men også 

  engangsbeløp. 

  Arild slutter 1. nov. 



  Gunhild tar ansvar for å invitere 50 års konfirmantene til 

  13. okt. 

 Klubben ble diskutert.  Hva kan vi gjøre med situasjonen. 

 Soknerådet ønsker å hjelpe til / være med i samtalen før 

 ev. stenging av klubben – siste utvei.  Helene inviteres til 

 neste møte.  

   

     Gunhild Ø. Glesne 

ref. 

 

 

 

 


